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Prijem za Lusiju Kimani 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
primio je Lusiju Kimani, atletičarku 
Atletskog kluba Borac iz Banja Luke koja 
sa svojim suprugom Sinišom Marčetićem 
živi u Prijedoru. 
        „ Velika je stvar kada neko od 
Prijedorčana može učestvovati na najvećoj 
smotri na svijetu i želio sam da joj lično 
čestitam kako na učešću tako i na rezultatu 
koji je postigla“ kazao je Pavić. 
 

 
          
 On je istakao  da smatra da ona ima još 
puno mogućnosti da napreduje u disciplini 
u kojoj se takmiči i da će na taj nači ime 
Prijedora promovisati na svim velikim 
takmičenjima na kojima će učestvovati. 
     Lucija Kimani je izrazila zadovoljstvo 
ovim prijemom , a pogotovo obećanjem 
koje je dobila da će joj od sada opština 
plaćati stanarinu, kao i obezbijediti 
sredstva za visinske pripreme prema 
njenom takmičarskom sportskom planu. 
       „ Biće mi drago da ću od sada moći 
više da se bavi sportom, a da manje 
razmišljam o pitanju egzistencije svoje 
porodice“ kazala je Kimanijeva. 
           Lusija Kimani bila je dio ekipe koja 
je BiH predstavljala na nedavno završenoj 

Olimpijadi u Pekingu gdje je u disciplini 
maraton 42,195  kilometara  i osvojila 42. 
mjesto među 85 maratonca        
 
�ačelniku zahvalnica SPO�E  
 
Predsjednik Boračke organizacije 
Republike Srpske Pantelija Ćurguz je u 
ime Srpskog pokreta nevladinih asocijacija 
SPONA uručio zahvlanicu načelniku 
opštine Prijedor Marku Paviću za njegov 
doprinos u rješavanju problematike koja je 
vezana za boračku populaciju. 
       „Odlučili smo se da na ovaj način 
zahvalimo načelniku Paviću  koji je 
doprinio rješavanju brojnih problema 
boračke populacije uopšte, a i na području 
opštine Prijedor i koji je jedan svijetli 
primjer kako se može razviti jedan odnose 
razumijevanja i poštovanja lokalne vlasti i 
populacije koju predstavljamo“ kazao je 
Ćurguz. 
 

 
 
      Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
je istakao da je počastvovan i da je  sa 
velikim zadovoljstvom primio zahvalnicu 
sve tri nevladine organizacije koje čine 
Sponu. 
      „Smatram da su ovo organizacije koje 
su od posebnog interesa za Republiku 
Srpsku,tako  da ovo  priznanje ima i 
posebnu vrijednost i obavezu da i ubuduće 
kao član BORS-a nastojim  da unaprijedim 
i pomognem afirmaciju rad ove asocijacije. 
      Pavić je podsjetio da je obaveza svih u 
RS da vode računa o onima koji su dali 
najveći doprinos u stvaranju Srpske  i 
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naglasio da se Spona dokazala kao istinski 
borac za očuvanje dejtonske BiH , u kojoj 
RS ima mjesto, kao  trajna kategorija. 
 
Održana završna javna rasprava u 
oblasti Projekta –Dobra uprava u 
oblasti voda 
 
Komisija za izradu Strateškog plana dobre 
uprave u oblasti voda i zaštite životne 
sredine opštine Prijedor, koja je provela 
ove javne rasprave, prezentovala  je  na 
završnoj raspravi sve prijedloge sa petnaest 
održanih rasprava koje su obuhvatile 49 
mjesnih zajednica , rezultate anketa te 
prijedlog konačnog dokumenta Strateškog 
plana dobre uprave u oblasti voda i zaštite 
životne sredine opštine Prijedor. 
          „Osnovni ciljevi projekta su upravo  
pripremanje kadrova i partnera za 
planiranje po evropskim standardima i za 
bolje upravljanje u komunalnom sektoru, 
kao i  sektoru voda i životne sredine“, 
rekao je  izvršni direktor Udruženja „Una – 
Sana“ Sandi Zulić.On je izrazio 
zadovoljstvo što su tokom rasprave 
definisana dva nova projekta  i to izrada 
studije uticaja ribnjaka na zdravlje 
stanovništva i Uporedna analiza 
opravdanosti održavanja kanala Bereka i 
mogućnost njegovog zatrpavanja sa 
rekonstrukcijom kanalizacione mreže. 
 

 
             
Zulić je naveo da će usvajanjem ovog 
strateškog dokumenta u SO Prijedor  biti  
završena  prva faza stvaranja kvalitetnih 
kadrova u lokalnoj upravi , a da će  čitav 
projekat trajati do kraja 2011. godine.  

            Projekat „Dobra uprava u oblasti 
voda i životne sredine“ koji u 17 opština 
unsko-sanskog sliva finansira švajcarska 
agencija za razvoj i saradnju, a provodi  ga 
Udruženje „Una – Sana“ u saradnji sa 
opštinama.  
  komplementaran je projektu 
vodosnabdijevanja opštine Prijedor u koji  
švajcarski Državni sekretarijat za 
ekonomska pitanja  SECO ulaže 12, 5 
miliona  KM, a opština Prijedor 5 miliona 
 KM. 
 
 
Jeftiniji  autobuski  prevoz do Tukova 
 
Stanovnici  prigradskog naselja Tukovi od 
početka septembra  imaju  jeftiniji 
autobuski prevoz, potvrdio je šef odsjeka 
za saobraćaj i parkingeAleksandar Jeftić. 
       „ Opština Prijedor postigla je  dogovor 
sa prevoznicima koji saobraćaju kroz 
Tukove ka drugim prigradskim naseljima 
da cijena prevoza putnika na području 
Tukova bude jedinstvena i da iznosi 1,00 
KM“ kazao je Jeftić. 
      On je pojasnio da u postupku uvođenja 
gradskog prevoza nije planirana gradska 
linija koja bi pokrivala područje naselja 
Tukovi prvenstveno iz razloga što kroz to 
naselje dnevno prolazi oko 45 autobusa 
koji saobraćaju na relacijama prema Oštroj 
Luci i LJubiji.Međutim,  jedan dio 
mještana Tukova izrazio je negodovanje 
prvenstveno što je cijena prevoza kod tih 
prevoznika  bila 1,50 KM.  
     Jeftić je istakao i da će  prevoznik 
„Trkulja turs“ koji obavlja prevoz na 
gradskim linijama uskoro izdavati 
jedinstvene mjesečne karte (đačke, 
radničke) po povoljnim cijenama koje će 
važiti na svim linijama, gradskim i 
prigradskim, koje pomenuti prevoznik 
obavlja.  
    To, prema riječima Jefića, znači da će 
mještani Tukova, koji posjeduju mjesečnu 
kartu, moći da dođu do bolnice ili Velikog 
Palančišta bez dodatnih troškova. 
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Predstavljanje turističke ponude 
Prijedora 
 
Turistička organizacija opštine Prijedor 
počela je  rad na projektu "Bilbordi i siti 
lajt u opštini Prijedor". Ukupna vrijednost 
projekta je 14.600 KM od čega je 12.000 
KM obezbijedilo Ministarstvo trgovine i 
turizma RS. 
           „ Projekat bi trebao biti realizovan 
za 75 radnih dana. Jedan veliki bilbord 
biće postavljen na ulazu iz pravaca Banja 
Luke i Novog Grada u Prijedor dok će  dva 
manja bilborda biti postavljena u gradu“ 
rekla je na konferenciji za novinare 
direktor Turističke organizacije opštine 
Prijedor Amira Ganić. 
          Ona je istakla   da je cilj projekta da 
građanima  i turistima  budu prikazane 
najvažnije turističke potencijale ove 
potkozarske opštine. 
          „ Na  bilbordima će   biti turistička 
karta i najvažniji smještajni kapaciteti, kao 
i glavni putni  pravci na području opštine 
Prijedor“  kazala je Ganićeva. 
           Predsjednik Upravnog odbora 
Turističke organizacije Dražen Vrhovac je 
istakao da od novembra prošle godine 
Turističke organizacija u saradnji sa 
produkcijskom kućom "Digital Air" radi na 
projektu prezentacije turističkih potencijala 
opštine Prijedor  za slovenačko tržište. 
       „Emisija od 30-ak minuta biće 
prikazana  na 22 slovenačke televizije kako 
bi približili slovenačkom tržištu turističke 
potencijale opštine Prijedor i kako 
slovenački turisti koji su vrlo 
zainteresovani, pogotovo za "Nacionalni 
park Kozara",  mogu doći na ovo 
područje“  rekao je Vrhovac.On je dodao 
da je  to  biti rezultat jednogodišnjeg  rada 
rukovodstva Turističke organizacije i 
saradnje sa produkcijskom kućom "Digital 
AIR", koja je uslugu naplatila samo  1.500 
KM. 
 
Počela izgradnja bazena  
 
 U prijedorskom naselju Pećani   počela je   
izgradnja dugo očekivanog sportsko- 

rekreativnog centra.Na zemljištu koje je  
od opštine na licitaciju za 260 000 KM 
kupila firma  „Metro“  biće izgrađen 
sportski kompleks sa bazenima, hotelom i 
supermarketom. 
     „ Ovo je prva faza projekta u kojem je 
predviđena izgradnja olimpijskog i dječijeg 
bazena na površini od 7 500 kvadratnih 
metara,a  koji bi trebali da budu u funkciji 
već slijedeće sezone“ potvrdio je vlasnik 
firme „ Metro“ Ranko Vojnović.  
    On je dodao i da će od interesovanja 
građana opštine Prijedor za kupanje na 
bazenima,zavisiti i dalja gradnja zatvorenih 
bazena. 
    „ Poznato je da građani osvježenje u 
ljetnim mjesecima traže na obalama rijeke 
Sane, što će najviše i uticati da nastavak 
radova u drugoj fazi, kada je predviđena 
izgradnja i zatvorenih bazena,  hotela i 
super maarketa  koji bi bili u funkciji  za 
naredne tri godine“ kazao je Vojnović. 
       Radove na izgradnji  sportsko- 
rekreativnog centra preuzela su preduzeća 
koja posluju u okviru  firme „ Bilding 
invest „  koja je dio firme  „ Metro , a 
vrijednost  investicije  u prvoj fazi je preko 
2 miliona KM. 
 
Otvorena nova pješačka staza na Kozari  
 
U  Nacionalnom parku Kozara  otvorena je  
nova pješačka staza i info pult za turiste  , 
koji bi trebalo da upotpune sadržaje za  
turiste .Načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić je otvarajući ove nove sadržaje 
istakao da je ova  opština prepoznala  
turizam kao jednu od ekonomskih grana 
koja bi su budućnosti morala razvijati na 
ovim prostorima, a Nacionalni park je 
nosilac ove djelatnosti. 
 
        Staza  u dužini od 4,5 kilometara  
izgrađena je  u saradnji sa Parkom prirode 
„ Adenolo brenta“  iz Italije  koji su uložili  
oko 10 000  eura i uz podršku Agencije 
lokalne demokratije i Udruženja  Program 
Prijedor iz Trenta. 
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  Razgledanje  novootvorenog info-pulta    
   
 „ Prilikom izvođenja radova podršku smo 
imali od Planinarskog društva „ 
Klekovača“ i  Kluba ekstremnih sportova „ 
Albatros“ potvrdio je direktor Nacionalnog 
parka Kozara Dragan Romčević. 
         On je dodao da će  staza  , osim što 
će biti korisna za sve ljubitelje šetnje u 
prirodi , biti i edukativnog karaktera jer  su 
cijelom dužine staze  postavljeni paneli sa 
prikazom  oko 865  biljnih vrsta , kao  i 
životinjskog svijeta koji se nalaze  u 
Nacionalnom parku, kao i značaju vode i 
morfologije. 
         Pored staze, novootvoreni info pult  
će edukativno djelovati na sve posjetioce, 
pogotovo djecu i omladinu da dobiju više 
informacija o ovom parku, njegovom 
biljnom i životinjskom svijetu  kao i uopšte 
o značaju  nacionalnih parkova u 
svijetu.Sredstva za opremanje ovog info 
pulta  u visini od  oko 20 000KM uložilo je 
Ministarstvo trgovine i turizma RS, koje će 
dati podršku u izgradnji još jedne pješačke 
staze preko Gole planine, čija izgradnja bi 
trebala da počne već na proljeće. 
 
Udruženje RODA u novim prostorijama 
 
Načelnik opštine Marko Pavić  uručio je 
ključeve novih prostorija  članovima 
Udruženja porodica sa četvoro i više djece 
„ Roda“  i tom prilikom rekao da je ovo 
mali gest , ali vrijedan pažnje kako bi se 
obezbijedili uslovi za rad u nastojanju da 
se  ostvare  prava ovih porodica koja su još 

uvijek nedovoljna za zdrav razvoj i odgoj 
djece. 
        „ Roditi i odgajati djecu u današnje 
vrijeme iziskuje mnogo truda i  materijalni 
sredstava, tako da posebno priznanje treba 
odati onim porodicama koje uprkos svim 
teškoćama  imaju četvoro i više djece“ 
kazao je Pavić.On je dodao i da  se bez 
zakonske regulative ne može puno toga 
postići, te obećao da će preko poslanika  iz 
Prijedora pokušati da ovu problematiku 
nametnu i u Narodnoj skupštini RS. 
       Predsjednica Udruženja „ Roda“ 
LJiljana Hrvaćanin je istakla da porodice 
sa više djece najviše  boli diskriminacija 
njihove  djece u ostvarivanju prava iz 
oblasti dječije zaštite. 
 

 
           
„ Drago što smo od samog osnivanja dobili 
podršku lokalne zajednice  što je 
rezultiralo i otvaranjem ovom prostora gdje 
naše udruženje ima mogućnost da 
kvalitetnije radi i da se bori za svoja prava“ 
kazala je Hrvaćaninova. 
    Udruženje Roda je u znak zahvalnosti za 
podršku u radu dodijelilo zahvalnicu 
načelniku Marku Paviću i direktoru Centra 
za socijalni rad Radi Javoriću. Ovo 
Udruženje trenutno broji 225 porodica od 
toga je  1028 djece, 30 samohranih majki ,  
27 djece ometene u razvoju ,  390 djece u 
osnovnoj školi  , 134  u srednjoj  školi  i 28  
studenata, te 339  nezaposlene ,a 
punoljetne djece. 
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